

EU PVSEC 2011 in Hamburg – Was folgt?

The 26th European Photovoltaic Solar Energy Conference and Exhibition

Auch dieses Jahr nahm HR Personal Consulting wieder mit einem eigenen Stand an der EU PVSEC teil. Ein „gefühl“ noch schwächeres Besucheraufkommen als im Vorjahr sowie das Fernbleiben einiger bisheriger Stammaussteller lassen nichts Gutes ahnen über die Entwicklung der Photovoltaik-Branche.

Gleichwohl fällt unser persönliches Fazit positiv aus: Ein gut besuchter Messestand und zahlreiche interessante Gespräche unterstreichen, dass HR Personal Consulting sich als führende Personalberatung der Solarindustrie nachhaltig etabliert hat.

Die EU PVSEC ist und bleibt Europas führende B2B-Plattform im Photovoltaik-Bereich. Daher freuen wir uns auf unser „Heimspiel“ 2012 an unserem neuen Bürostandort in Frankfurt am Main!

Sarah Greiner-Petter, HR Personal Consulting GmbH
Dresden, September 2011

EP PVSEC 2011 – What's next?

The 26th European Photovoltaic Solar Energy Conference and Exhibition

Again HR Personal Consulting attended the EU PVSEC with an own booth. The contracting number of visitors compared to the previous year as well as the absence of some of the most well-known players of the photovoltaic industry seem to be the first evidence of the regress in PV deployment.

Nevertheless we can draw a positive conclusion: A well-visited booth and lots of interesting dialogues underline that HR Personal Consulting has been established as the leading personnel consultancy in the solar industry.

The EU PVSEC is and will be Europe's most important event in the PV industry. Therefore we are looking forward to our 'home game' 2012 next to our new office in Frankfurt am Main!

Sarah Greiner-Petter, HR Personal Consulting GmbH
Dresden, September 2011